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Regio Fryslân 
 
Secretariaat: Feline Minkema de Jonge 
de Heide 17, 9213VN De Wilgen 
tel: 0512-524404/ 06 51654192  
E-mail: kwpnfriesland@gmail.com 
 

 CONCEPT   Verslag Algemene Ledenvergadering 8 november 2021   
Locatie: Heerenveen, Abe Lenstra stadion   
 

“PP” Bij enkele agenda punten wordt voor de verslaglegging naar de presentatie welke op 3 
 november gepresenteerd werd verwezen.                                            
 

1. Opening: door voorzitter Emmy de Jeu  
De ruim 65 aanwezigen worden van harte welkom geheten en een speciaal welkom aan het erelid 
Doede Santema,  afgevaardigde van het KWPN bestuur Ralph van Venrooij en (later aangeschoven 
Leontine ter Harmsel – Zanderink). 
  

 Afgemeld zijn: Nico Calis, Foppe de Jong en Corry Dolstra 
 Leden: dhr. Landman, dhr. Bijzitter, Mevr. Schaper, fam. Heida, fam. Hofma, fam. Kuil, Mevr. G. 
 Nauta, S. Zwaga, S. Duinstra en Aukje Kroondijk, 

De voorzitter vraagt vervolgens een minuut stilte voor de KWPN functionarissen welke on zijn  
2020/2021 ontvallen zijn: Minne Hovenga Jan Hiemstra. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken:  
Enige mededelingen van huishoudelijke aard. 
 

3. Informatie uit Ledenraad & Fokkerijraad, Inspectie en Enquête.:  
 Ledenraad: Emmy de Jeu: geeft middels enkele sheets een terugkoppeling van de Ledenraad    

 Fokkerijraad: Doede de Jong geeft middels enkele sheets een terugkoppeling van de Fokkerijraad:  
 (beide presentaties zijn geplaats op de website en zullen bij deze notulen worden bijgesloten) 
 

 Bart Henstra deelt mede dat hij per 01-01-2022 stopt met het inspecteur schap. Dit geld ook voor 
 de provincie Groningen.  
 De Enquête welke voorafgaand aan de ALV verstuurd is wordt kort besproken door Froukje 
 Swierstra. 
 De sheets hierover maken deel uit van de presentatie van de ALV.    

4. Informatie uit Jong KWPN: 
Froukje Kroondijk laat aan de hand van enkele sheets zien wat jong KWPN in 2021 heeft gedaan en 
wat de plannen zijn voor 2022. Ook deze presentatie is toegevoegd aan het verslag. 
 

5. Keuringen en activiteiten Regio Fryslân 
(ook deze presentatie is geplaats op de website en zal in deze notulen worden bijgesloten) 

   
 

6. Begroting Regio Friesland 2022:  
Deze wordt door de vergadering goedgekeurd 
 

7. Rondvraag:  
- 

Dhr: J. de Jong 
- I&R is verplicht waarom geen koppeling met KWPN registratie? 

 R. van Venrooij: Kon eerst niet inmiddels is het wel mogelijk 
 -     Waar is de Stamtafel gebleven, kan die niet weer ingevoerd worden of op aanvraag? 
 -     Evenzo de Index van de hengsten in een boekwerk?  
  D. de Jong zal dit punt inbrengen in de fokkerijraad of dit niet op aanvraag beschikbaar 
  kan worden gesteld. 
 -     Vroeger waren de  paardendagen in Ermelo dit jaar in Valkenswaard, waarom? 
 Inmiddels heeft R,. van Venrooij het mailadres ontvangen voor terugkoppeling naar. J. de Jong. 
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PAUZE  

Interactieve Toekomst Fokkerij, Sport en/of Keuringen 
  n.a.v. stellingen met Paul Hendrix en Dirk Willem Rosie   

De discussie werd gevoerd m.b.v. 4 stellingen: 
 
1) Positie KWPN paard in de mondiale sport ? 
 
2) Is het KWPN over 10 jaar alleen een registratiekantoor of heeft de organisatie dan nog een 
meerwaarde voor de leden ? 
 
3) Welzijn wordt een bepalend item in de huidige spoort en fokkerij 
 
4) Betrouwbare sportindexen zijn alleen te realiseren via een mondiale aanpak 
 
De meest wezenlijke uitkomsten van de discussie: 
 
Dirk Willem Rosie: 
- Pragmatisch zijn in de fokkerij is een must, vanuit de fokkers denken een uitgangspunt en niet 
vanuit de organisatie. In de kern: het KWPN moet van 
  buiten  naar binnen kijken in plaats van anders om ! 
- KWPN heeft de beste database ter wereld en moet deze veel meer benutten 
- Merk KWPN moet meer onderscheidend vermarkt wordt: correctheid, onderscheidend goed 
exterieur, bovengemiddelde sportkwaliteiten 
- Welzijn vanuit eigen organisatie en sport uiterst serieus nemen 
 
Paul Hendrix: 
- Merrie stammen in Nederland en expliciet in het Noorden zijn onderscheidend goed en 
mondiaal echt goed aangeschreven ! Het belang van een goed  
  exterieur zie je vaak terug in de rijderij 
- Doorgefokte merrie stammen veel belangrijker dan stapelen van populaire 1.60 hengsten: heeft 
niks met fokkerij te maken ! 
- Openstaan voor nieuwe inzichten in selectiesystemen dichter bij het fokdoel is een must !: durf 
het voortouw te nemen 
 
Alle beide inleiders zien het KWPN als een vereniging van en voor leden ! 
 

 
8. Sluiting 

 
Namens het bestuur, 
Emmy de Jeu voorzitter 
Feline Minkema de Jonge regio-secretaris 
 


